



Referat lagledermøte 15.01.25

UT-rommet på Jarlsberg kl 19.00-21.30

Til stede fra styret: Ingolf Herbjørnrød, Arne Rødby, Hilde Jensen, Joachim Haugvaldstad, Erik Skaug, Else-Beth Viddal

Fra administrasjonen: Katrine Rønneberg (sekretær)

Fra lagene: Børre Larsen (Ringerike og Hole), Tom Haugvaldstad (Larvik), Terje Sviland (Re), Elisabeth B. Carlsen (Øvre Eiker), Thomas Kirkeby (Horten og omegn), Ingar Aarøe (Sandefjord), Øistein Brevik (Lier), Ernst Petter Knutsen (Kongsberg), Anders Magne Låhne (Tønsberg), Glenn Stenberg (Drammen og Opland), Arne Kristiansen (Stokke), Ragnhild Diesen (Lågen), Knut Hlege Aalien (Krødsherad og Sigdal), Magnus Taanevig (Holmestrand)

Via teams: Wenche Bjølgerud (Modum g Simoa), Endre Storhaug (Hallingdal)

Innkalling og sakliste ble godkjent med kommentar og spørsmål rundt ønsket om at papirene ble ansett som konfidensielle og holdt internt.

Høstkonferanse 2025

Alle ble bedt om å komme med evt ønsker og tanker rundt gjennomføring av Høstkonferansen innværende år.

Gjentagende at det var hyggelig og fint opplegg i 2024 med en dag og middag på kvelden under løpene. Viktig å tenke effektivt og kostnadseffektivt.

Ønsker om lignende opplegg i 2025. Styret starter jobben med å planlegge og henstiller samtidig lagene om å komme med innspill på tema og innhold de ønsker tatt opp.

Hestegalla/fest

Ble gitt et kjapt sammendrag av foreløpig resultat fra spørreundersøkelsen ang gjennomføring og ønsker for en sånn type arrangement.

Overvekt av de som ønsker fest med prisutdeling, fortrinnsvis med buffet/koldtbord som mattilbud.

Ble diskutert litt i salen og alle fikk anledning til å komme med sine synspunkter og ønsker også her. Det er knapp tid i år, så begynner å haste med å lande en plan. Fasilitetene på Jarlsberg er under oppussing, så det er ikke mulig å ha det der i år. Elisabeth tar på seg ansvar for å sjekke hotell i Tønsberg om de har plass og kapasitet + pris på en sånn type fest. Blir ikke booket rom via forbundet – alle må ordne overnatting selv. Re og Larvik nevner at det kan være aktuelt å bidra økonomisk for å få til noe bra.

Sak fra Re

Terje Sviland leste opp og redegjorde bakgrunnen for brevet. Også her ble det diskutert fritt rundt bordet og alle fikk anledning til å komme med innspill. Gjentagende her var at lagene er fornøyde med hvordan det gjøres i dag men at det er ønskelig med et åpent punkt/eventuelt. Det er også ønske om at lagene kan ha mulighet for å ha møter uten at styret er tilstede.

Konkluderer med at det fortsetter som i dag men med mulighet for eventuelt. Saker under eventuelt vil kun være informativt og som kan forberedes til neste møte. Oppfordres fortsatt til å melde inn saker på forhånd så alle kan forberede seg. Ingen saker vil bli behandlet under

eventuelt ettersom laglederne må ha tid og mulighet til å snakke med sine lag og styrer. Dersom noen har saker som ønskes tatt opp uten styret tilstede kan dette meldes til sekretær og på den måten holdes helt utenfor styret.

Brev fra Stokke

Arne Kristiansen redegjorde for brevet og bakgrunnen

Alle fikk komme med eventuelle kommentarer og ble enige om at Elisabeth Carlsen og Arne Rødby tar saken med seg til driftsstyret.

Vipps

Holmestrand har bedt om at DNT innfører VIPPS som betalingsmåte. Saken har blitt tatt opp med DNT igjen og de har ingen planer om å innføre Vipps. Det ble lagt frem alternativer for lagene om de ønsket å slev bruke Vipps. Magnus Taanevig svarte med at det er gammeldags og defensivt av DNT at DNT ikke tar i bruk Vipps. Blir videreformidlet til DNT.

Kontingentavgift fra DNT

Styret i DNT har pålagt alle lag å betale 50kr pr medlem i kontingentavgift fra og med i år. Lagene har fått anledning til å endre kontingent for 2025 på årsmøtet sitt i år enda den ble satt i fjor. Stor misnøye fra alle lag og styreleder ble oppfordret til å ta det opp i Landsråd så snart som mulig.

Styreleder tart det opp i Landsråd og tilkjennegir synspunktene inn mot DNT også.

Omorganiseringsprosess

Ble først redegjort for kostnadene rundt omorganiseringsprosessen i 2024.

Det jobbes med å ferdigstille en stillingsannonse som marked og arrangementsansvarlig.

Ellers jobbes det med ny gjestestall og oppussing av kafeteria m/uteområde. Oppussing av UT-rommet er i gang.

Det er ønskelig å kunne tilby mer enn kun løp på arenaen og jobbes med og mot dette.

Det er satt opp sponsorpakker med ulikt innhold alt ettersom man ønsker å sponse ett helt år eller mer begrenset. Lag som kommer med sponsorer til arenaen får 25% av summen på den pakken som «finnerlønn».

Det kommer igjen til å bli satt opp dugnad, det er for dyrt om alt skal gjøres av eksterne firma.

Møte slutt 21.40

Valgkomiteen hadde en prat med laglederne helt til slutt uten at styret var tilstede.